
   
 

Gemeenteraad Sliedrecht  
Artikel 39: Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W  
 
Datum: 5 mei 2023   
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid Verweij  
Fractie: SGP-ChristenUnie  
 
 
Onderwerp: Vervolgvragen over het Warmtenet   
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen vier weken schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. De termijn van vier weken start nadat de vragen op digitale 
wijze ter beschikking van de voorzitter van de raad zijn gesteld. 
 

 
1. Kunt u ons een terugkoppeling geven van die aanpak sinds september tot nu? 

 
2. Op welke wijze kunt u burgers die de energierekening niet kunnen betalen, 

helpen toch hun huis beter geïsoleerd te krijgen? 
 

3. Welke mogelijkheden ziet u als college om scholen in staat te stellen om beter te 
isoleren? 

 
4. Welke mogelijkheden ziet u als college om corporaties te stimuleren om huurders 

mee te laten profiteren van de opbrengst van isolatie? 
  
 
Toelichting: Dank van de beantwoording van de schriftelijke vragen m.b.t. het 
warmtenet. We wachten even af of de WGIW, WCW en WIS inderdaad soelaas bieden, 
maar zijn blij dat het warmtenet een betaalbare mogelijkheid lijkt te blijven om 
Sliedrechters te helpen hun energiekosten naar beneden te brengen. 
  
Daarop aansluitend hebben we een aantal vragen over het isoleren van woningen. Want 
ook dit kan erg helpen om minder energiekosten te hebben. Ook hier is dan wel het 
probleem dat 1 op de 5 huizenbezitters de kosten voor verduurzaming niet kunnen 
betalen (analyse van DNB van begin 2022). 
  
Een duurzaamheidslening is niet altijd voldoende, want soms is isoleren (van oudere 
huizen) gewoon duurder dan dat terugverdiend kan worden 
(https://www.nu.nl/economie/6258428/oudere-huizen-isoleren-is-niet-altijd-goed-voor-
de-portemonnee.html). Daarom is er in september een kick-off geweest voor de "aanpak 
energiearmoede". Daarin werd gerefereerd aan 341 huishoudens die de energierekening 
niet kunnen betalen. Deze huishoudens werd toen geholpen met energiebesparende 
maatregelen.  
 
Ondertekening en naam raadslid, 
 
Jan Pieter Verweij  
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